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De Vlaamse regering moet werk maken van een gratis ophaling van de grote berg oude 
afvalbanden op landbouwbedrijven. Dat is een van de aanbevelingen uit de resolutie van de 
meerderheidspartijen die de commissie Leefmilieu van het Vlaams parlement goedkeurde. 
Initiatiefneemster Tinne Rombouts (CD&V) is opgelucht. De landbouwsector zou met bijna 
11 miljoen versleten banden opgescheept zitten. 
 
Jarenlang waren landbouwers de enigen die oude banden nuttig konden gebruiken, vooral om 
hun voedersilo's af te dekken. Intussen zijn die stocks veel te groot geworden. "Aangezien 
geregeld landbouwbedrijven stoppen, dringt een oplossing zich op", zegt Tinne Rombouts. De 
goedkeurde resolutie spoort de Vlaamse regering aan het probleem dringend aan te pakken. 
 
Recytyre, het beheerorganisme dat afvalbanden inzamelt en verwerkt, zocht de voorbije jaren 
mee naar een oplossing voor de afvalbanden op landbouwbedrijven. De landbouwers werden 
gevraagd na te gaan hoe groot de stock op hun bedrijf was. Op basis van de enquête werd een 
raming gemaakt van de minimale en maximale kosten voor de gratis ophaling en verwerking 
van de banden. De ophaling was gepland voor het eerste kwartaal van 2007, maar is nog niet 
uitgevoerd. 
 
Het Vlaams parlement vraagt nu aan de Vlaamse regering de ophaling van auto- en 
vrachtwagenbanden op landbouwbedrijven toch mogelijk te maken. Globaal zouden bijna 11 
miljoen versleten banden aanwezig zijn in de landbouwsector, waarvan 10 miljoen 
personenwagenbanden. In tonnen uitgedrukt zou dit gaan om 65 tot 70.000 ton 
afvalbanden.(KS) 
 


